

**A. MAKLUMAT PENAJA**  
 SPONSOR INFORMATION

<b>1. Nama Syarikat (Huruf Besar)</b> <i>Company Name (Capital Letter)</i> <input type="text"/>	<b>Kategori</b> <input type="checkbox"/> <b>Tempatan</b> <input type="checkbox"/> <i>Kategori</i> <i>Local</i> <i>Antarabangsa</i> <i>International</i>
<b>2. Alamat</b> <i>Address</i> <input type="text"/>	<b>3. No Pendaftaran Syarikat</b> <i>Company Registration No.</i> <input type="text"/>
<b>4. Nama Penuh (Huruf Besar)</b> <i>Full Name (Capital Letter)</i> <input type="text"/>	<b>5. Jawatan</b> <i>Position</i> <input type="text"/>
<b>6. No.Pengenalan</b> <i>Identification Card No.</i> <input type="text"/>	<b>7. Tempat / Negara Lahir</b> <i>Place / Country of Birth</i> <input type="text"/>
<b>8. Tarikh Lahir</b> <i>Date of Birth</i> <input type="text"/> <div style="display: flex; justify-content: space-around; font-size: small;"> <span>Hari Day</span> <span>Bulan Month</span> <span>Tahun Year</span> </div>	<b>9. Jantina</b> <i>Gender</i> Lelaki <input type="checkbox"/> Perempuan <input type="checkbox"/> <i>Male</i> <i>Female</i>
<b>10. Bangsa</b> <i>Race</i> <input type="text"/>	<b>11. Agama</b> <i>Religion</i> <input type="text"/>
<b>12. Telefon (Pejabat)</b> <i>Phone (Office)</i> <input type="text"/>	<b>Telefon Bimbit</b> <i>Handphone</i> <input type="text"/>
<b>13. Emel</b> <i>E-mail</i> <input type="text"/>	<b>Laman Sesawang</b> <i>Website</i> <input type="text"/>

**B. PAKEJ PENAJAAN (RUJUK KELEBIHAN PENAJAAN DI MUKA 2 DAN 3)**  
 SPONSORSHIP PACKAGE (REFER TO SPONSORSHIP BENEFITS ON PAGE 2 AND 3)

 **PLATINUM RM300,000.00**
 **EMAS RM200,000.00**
 **PERAK**  
 RM100,000.00

 **GANGSA**  
 RM50,000.00

 **KLASIK**  
 RM30,000.00

**C. KAEDAH PEMBAYARAN**  
 METHOD OF PAYMENT

**NO Akaun Penajaan Rasmi : FELCRA BEKALAN DAN PERKHIDMATAN SDN.BHD**  
**AFFIN BANK BERHAD (105260001689)**

<b>Jumlah (RM)</b> <input type="text"/>  <b>Pulangan borang kepada:</b> Felcra Bekalan dan Perkhidmatan Wisma FELCRA, Lot 4780, Jalan Rejang, Setapak Jaya, 50772 Kuala Lumpur. (Agensi Pengurus Kendali dana penajaan yang dilantik oleh FELCRA Berhad)  E-mail: <a href="mailto:sponsor.inotekdesa2018@gmail.com">sponsor.inotekdesa2018@gmail.com</a> Website: <a href="https://inotekdesa.ruralink.gov.my">https://inotekdesa.ruralink.gov.my</a> <b>Hotline Rasmi : 010 - 50000 30</b>  <b>Nama:</b> <input type="text"/>  <b>No Telefon:</b> <input type="text"/>	<div style="display: flex; justify-content: space-between;"> <span><input type="checkbox"/> <b>Bank Transfer</b></span> <span><input type="checkbox"/> <b>Cek</b></span> <span><input type="checkbox"/> <b>Tunai</b></span> </div> <b>Tarikh Cek</b> <input type="text"/>  <b>Nama Bank</b> <input type="text"/>  <b>Tandatangan Sah Atas Nama</b> <input type="text"/>  <b>Nama Penuh</b> <input type="text"/>  <b>Tandatangan Sah</b> <input type="text"/>
---	---

Perjanjian Penajaan dibuat dan dimeterai pada tarikh tandatangan terakhir di atas (Tarikh Berkuatkuasa) oleh dan antara FELCRA Berhad yang dikenalpasti sebagai (Penganjur) dan penaja yang dikenali sebagai (Penaja).

1. Kewajipan Penganjur: Sebagai pertimbangan untuk penyertaan Penaja dalam program itu, Penganjur akan menyediakan faedah yang dinyatakan dalam Perjanjian Penajaan.

2. Kewajipan Penaja: Bagi penyertaan sebagai Penaja dalam program ini, Penaja akan membayar kepada Penganjur suatu bayaran seperti yang dinyatakan dalam Perjanjian Penajaan. Yuran Penajaan boleh dibayar kepada Penganjur, matang dalam tempoh 7 hari selepas menerima invoice.

3. Tertakluk kepada terma dan syarat Perjanjian ini, penajaan diberikan kepada Pihak Penganjur dan hak untuk menggunakan logo dan bahan syarikat seperti yang disediakan dan dihantar kepada Penganjur oleh Penaja dalam mana-mana media pengiklanan, bahan pemasaran atau bahan promosi yang diadakan hanya bersempena dengan Program dan mengikut garis panduan penggunaan. Untuk memastikan kemasukan bahan-bahan, maklumat dan artwork harus disediakan dalam masa 1 minggu setelah menandatangani perjanjian. Kegagalan penaja untuk menepati tarikh akhir yang spesifik tidak akan menghasilkan pulangan atau sebarang yuran penajaan yang telah dibayar atau melepaskan kewajipan untuk menyelesaikan pembayaran apa-apa yuran penajaan yang masih ada.

4. Pampasan: Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab untuk kehilangan atau kerosakan harta benda Penaja, pekerjaannya, penerima atau untuk sebarang kecederaan peribadi kepada penaja, pengarah, pekerja atau jempunan kecuali setakat mana tuntutan sedemikian mungkin secara langsung dan semata-mata disebabkan oleh kecuaiannya atau salah laku yang dari pihak penganjur

a. Penaja haruslah menanggung kerugian, melindungi dan tidak mensabitkan Penganjur dengan sebarang tuntutan yang timbul, secara langsung ataupun tidak langsung berhubung kandungan laman sesawang mereka, penggunaan cap dagang dan logo Penaja, dan dokumen-dokumen Penaja.

b. Penaja akan memberi notis bertulis segera kepada Penganjur mengenai sebarang tuntutan atau tuntutan yang datang dalam ruang ganti rugi ini.

 5. Penamatan Penajaan:  
 Kesan Penamatan:

a. Penaja boleh menamatkan Perjanjian ini atas sebab pelanggaran syarat oleh Penganjur setelah memberikan Penganjur notis bertulis sekurang-kurangnya 10 hari sebelumnya yang menjelaskan sifat-sifat pelanggaran perjanjian dan memberikan Penganjur tidak kurang dari 10 hari untuk memperbetulkan pelanggaran tersebut. Jika pelanggaran syarat itu berlaku kurang dari 10 hari sebelum Acara berlangsung, Penaja boleh menamatkan Perjanjian ini atas sebab pelanggaran syarat sekiranya pelanggaran tersebut tidak diperbetulkan sebelum hari pertama Acara.

b. Sekiranya Penganjur menamatkan Perjanjian di atas pelanggaran syarat oleh Penaja, Penganjur haruslah mengekalkan sebarang bayaran yang diterima daripada Penaja di mana bayaran haruslah dibayar meskipun Perjanjian sudah ditamatkan. Sebarang peralatan, bahan-bahan dan perkakasan atau perisian dari Penaja mesti dipulangkan kembali setelah Acara tamat, dan buat sementara, boleh digunakan untuk tujuan yang dinyatakan di sini meskipun Perjanjian tersebut sudah ditamatkan.

c. Sekiranya Penaja menamatkan Perjanjian di atas pelanggaran syarat oleh Penganjur, Penaja berhak menuntut bayaran balik sepenuhnya di atas mana-mana kos yang telah dibayar dan untuk pemulangan sebarang peralatan, bahan-bahan dan perkakasan atau perisian oleh Penaja.